



特別公布 2020年文憑試日期將於2月底確定

因應近期新型冠狀病毒的疫情，教育局今日(2月13日)宣布，學校將繼續停課，不會早於3月16日前復課。

至於2020年香港中學文憑考試(文憑試)的安排，香港考試及評核局(考評局)與教育局將於2月底，因應疫情最新發展作出決定，能否如早前計劃於3月27日如期舉行筆試，或是需要把筆試延期至4月24日。如有更新安排，考評局將盡快作出公布。

如有查詢，可致電公開考試資訊中心(電話：3628 8860；電郵：dse@hkeaa.edu.hk)，服務時間為星期一至五早上8時30分至下午5時30分。

- 完 -

日期：2020年2月13日

SPECIAL ANNOUNCEMENT **Schedule of 2020 HKDSE to be Confirmed in Late February**

In response to the latest situation of infections caused by a Novel Coronavirus in the community, the Education Bureau (EDB) announced today (13 February) that schools will not be resumed before 16 March.

Concerning the schedule of the 2020 HKDSE, the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) and EDB will decide in late February, based on the latest development of the epidemic, if the written examinations can be conducted from 27 March as scheduled, or will be postponed to 24 April. The HKEAA will announce further details as soon as possible.

For enquiries, please contact the Public Examinations Information Centre at 3628 8860 during office hours (Monday - Friday: 8:30am - 5:30pm) or by email to: dse@hkeaa.edu.hk

- End -

Date: 13 February 2020